



Studentforeningen av lærerstudenter i Trondheim

INNKALLING/SAKLISTE

Styret	Sted: Lysholm LY13	Tid: 16:15
Innkalt:	Maja Sofie Vian, Emil Matias Larsen, Emil Kyllø, Tea Elisabethdotter Anda, Aurora Serine Fardal, Victoria Amalie Øverstrøm Pallesen, Eira Millington, Hannah Dronsett, Kristianne Erikstein Roheim, Michael Myrvang Korsmo, Thea Louise Heen, Mats Herman Holestad, Thea Lindseth Angermo, Mathilde Åserud, Mats Bjerknes Kvikstad, Mari-Elise Andersen, Ella Berg Myklebust, Michelle Skålevik Opdal, Ida Rognli	
	Vara: Tomas Andersen for scene, Ine Haug for strikk.	
Forfall:	Thea Lindseth Angermo, Mathilde Åserud, Mats Herman Holestad, Mari-Elise Andersen. Mats Bjerknes Kvikstad, Ida Rognli	
Møtesnacks:	Aurora Serine Fardal	
Dato:	04.05.26	

O-32/26 **Orienteringssaker**

O-33/26 **Siden sist**

Runde på hva folk har gjort siden sist:

Trivsel:

Senior: Bingo, bilde til årboka, Vårballet, Stand for beer mile, Senior møte, Tilbakemelding fra Trivsel, møte med Eira, Sosiallunsj x Fadderstyret, Medvervsamtaler, Loppemarked med Stuggu, Beermile, vors med Senior før 1.mai konsert,

Friluftsliv: Infomøte fadderuka, silent dinner, heiet på Beermile, supervellykket Trekanten Fjellskitur, Tur-strikk med Strikk, Maifæst, sosialt med friluftsliv, medvervsamtaler, fotografering, jubileumsball Prime-Time, BYU støtteløper i eplekostyme, planlegging av nytt semester, Klatretur til Oppdal

Scene: Vårkonsert SALTkråkan, UTSOLGT Maifæst husband, opptak i korstyret, styremøte, sosialt med scene, årbok

Strikk: innebandy, strikkemarked og vinkveld som sosialkvelder, påskestrikk, vanlig strikk, quizstrikk og turstrikk som arrangementer, utvalgsledermøte, utvalgsmøter og fotografering til fotobok. Fra Mathilde: ros til Aurora og Victoria for åpenhet slik at det er trygt og enkelt å sende melding + ros til Kristianne for tilgjengeligheten



Revy: 4 x forestillinger, 2 x styrevors, teppefallsfest med hele gjengen, Studentkavalkaden der vi vant den gjeveste prisen: publikumsprisen og skal til NM!!, tatt opp nytt styre til neste års revy og hatt første møte + sosialt med dem<3

Stuggu: Utvalgsledermøte, Tilbakemelding fra Trivsel, Fotografering, Casinokveld, Vårball med utvida, Volleyball-turnering med Stuggu, Cava-avslutning for Dennis, Medvervsamtaler, Stuggumøte, Vårrengjøring av Humlehagen, Loppemarked med Senior, Vors før Mai-fæst til Scene, Stand for casinokveld, Stand for loppemarked, Siste Egon-quiz i dag,

IF: Opptak, kick-off, BYU.

Media: Resterende medvervsamtaler ferdig, gjort nesten ferdig årboka.

Arrangementansvarlig: jubileumsballmøte, stand x?, Eventmøte, tilbakemelding fra trivsel, Årekomite-møte, vårball, styrevors, Primetimeball, bilder med utvalgene, REKOM-stand, Cava m utvida, Maifæst, BYU frivillig, silent dinner m utvida

Faddersjef: Møte med SU, infomøte om skolestart med NTNU, Møte med Berit og Maja angående skolestart, Infomøte med faddere, Primetime jubileumsball, sнопost på BYU, Bilder til årbok x4, påbegynt medvervsamtaler, send søknad om støtte til SU(fakultetet), bestilling av t-skjorter og fadderbånd, maifæst, etterspurt kontrakter og signering av kontrakter, tilbakemeldinger fra Trivsel, møte med Ella ang senior i fadderuka, silent dinner

Kommunikasjonsansvarlig: Primetime jubileumsball, sнопost på BYU, Bilder til årbok x3, styreweb, SALT IF kick off, SALT X Festningen, Ulven promo, silent dinner, 17-mai komite

Økonomiansvarlig: Eventmøte, Regnskapsføring, Vårball, Styrevors, Cava, Mai-fæst, sett BeerMile, møte med Trondheim Kommune om leksehjelpordning, FoU-helvette, rydda merch-hylla, deltatt på stuggu-casino

Sosialansvarlig 2: Allmøte 2026, møte med ILU, årbokbilder, vårball, komitémøter med sommerfæst + jubileumsball + blåtur, jubileumsball PrimeTime, maifæst, heiet på Beermile, Studentkavalkaden (SALT vant publikumspris og skal til NM!!), stand for REKOM og SALT x Festningen, vært heks på silent dinner med utvida (kjempe koselig!!)

Sosialansvarlig 1: Komitemøte Sommerfæst + Jubileumsball, Morderlekene (offisielt over), Infomøte skolestart med NTNU, kontorkamp, bilder til årbok, Stand SALT X Festningen, infomøte fadderukene, maifæst

Studentpolitisk ansvarlig: PTV-møte, allmøte for ILU. Gjennomført valg for ITV, fått inn tre "nye" ITV'er. Vårball, Primetimeball, bryllup til baris og nucleus, diverse komitemøter.

Instituttstyremøte, silent dinner. X- antall studentrådsmøter.

Utvalgsansvarlig: infomøte om fadderuka, silent dinner, stand med Revy, Primetime jubileumsball, BYU sнопost, møte med ILU, møte om leksehjelpordning, Saltkråkan konsert, taushetserklæring Revy og IF, fått innvilga penger fra Sit, utforska Styreweb litt

Nestleder: Stand, møter med ILU, RB (stor suksess!!), Primetime buu, Eplekostyme på BYU, maifæst, Beer-mile publikum, SD.

Leder: Allmøte 2026, taushetserklæringsmøter, medvervsamtaler, linjeledermøter, møter med ILU/NTNU, møter med berit ang oppstart og caser, silent dinner med utvida, BYU sнопost og løping, primetime jubileumsball, bryllup BARIS x NUCLEUS, SALT vårball, gitt ut æresmedlemspris til our mother Gøril, møte med trdskolen, maifæst med stor Æ, cava med utvida. sommerfæst komite, jubileumsball komite, bilder til årbok x 3, recom stand, skrevet under kontrakter og 200 taushetserklæringer, Stand for festningen. informøte for fadderuka, tilbakemelding fra trivsel, SALT IF kick-off, beermile tilskuer. Blåturkomite møte <3



Det har tidligere blitt praktisert at bare "lille" styret får styredalje, i år har jeg valgt å gi til hele utvida styret.

O-35/26 SALT X Festningen festival

Festningen har sendt oss link til billetter. Her kan du kjøpe festivalpass til en god pris. Denne skal ikke deles med noen andre.

Kjøp her innen 1.07: [Festivalpass](#)

Vi skal og stå på stand, meld deg på minst en dag her: [STAND](#)

O-36/26 Sommerfæst

Veldig gode tilbakemeldinger og veldig mange påmeldte!!

Tilbakemelding fra 5. klasse om uheldig dato noe vi tar med oss, men umulig å finne en dato som ikke krasjer med noe dessverre.

Til neste år, høre med Senior før man setter datoen, veldig mange 5.klassinger aktive synes det var kjipt å gå glipp av en god mulighet å si hade.

O-37/26 Utvalgsmail + disk = ikke sant

Utvalgsmailen er ikke tilkoblet disken til SALT. Du skal være koblet til med privat mail. Gi beskjed dersom du ikke har det.

O-38/26 Søknad for å beholde verv

Det kan nå søkes om å beholde verv gjennom denne portalen: [utveksling](#)

Styret har arbeidet med retningslinjer for hva som er gyldig og ikke.

Tidssoner kan bli vanskelig.

O-39/26 Komitémappe på disk

Legg alt komitearbeid i mappen det tilhører, ikke ha det på egen disk. [Komitéer](#)

O-40/26 SALT seminar + jubileumsball

19. og 26. september er hellige datoer som vi forventer at dere setter av <3

O-41/26 SALT + SUKKER

Nestleder har startet en prosess med å etablere egen "kjeller" som kan brukes til ulike arrangementer, både eksterne og interne. Hvis dette blir mulig, vil det muligens dannes en egen underorganisasjon (som SALT IF) som vil drifte lokalet.

O-42/26 Taushetserklæringer

De som nå mangler signering må få fikset det asap, er en del som ikke har levert innen frist. Vi bryter på vedtekster ved å ikke ha dem signert. Gi meg beskjed om du trenger liste på hvem som mangler fra ditt utvalg <3

D-50/26 Opptak høsten 2026 + rollebeskrivelser

Utvalgsansvarlig presenterer om opptaket 2026



Hver utvalgsleder skal lage en rollebeskrivelse for alle rollene i utvalget sitt. Dette for å tydeliggjøre rollene og at det ikke blir "overflødige" aktive. Vi ønsker at så mange som mulig skal få være aktiv, men det skal være tydelige beskrivelser av oppgavene som utføres.

- + Tomas fra scene skal presentere en case ang. opptak.

Har samme datoer som i fjor, blir stand.

Scene har litt dårlig tid etter sommeren, ønsker å gi ut svar en uke før. Eget opptak for husbandet? Kan da selv styre stenging av opptak. Kan fungere bedre med opptak på våren. Litt styr uansett hvordan det skal gjøres. Scene kan utarbeide en plan på ulike måter å gjøre.

D-51/26

PRIDE 2026

Komite

Lage litt mer stas rundt PRIDE, samarbeide med scene
Kristianne, Tea, Eira, Victoria, Michelle

D-52/26

Info til utvekslingsstudenter

Vi ønsker å få informasjonen mer og bedre frem til utvekslingsstudenter, samt fikse et medlemskap de kan kjøpe i SALT. 1 år for 100kr. Dette skal kun kunne kjøpes av utvekslingsstudenter for å forhindre at nye studenter velger å kjøpe 1 år ovenfor 5 år.

Kommer ikke på vipps, kommer på nettsiden

Infoskriv til utvekslingsstudenter, linker til insta og Facebook.

Vi ønsker oversikt av Berit

V-6/26

Medlemsavgift for utvekslingsstudenter

Enstemmig vedtatt

D-53/26

SALT junior

Leder, nestleder, sosialansvarlig 2 og utvalgsansvarlig var i møte med ILU om hvordan vi kan styrke samarbeidet for å sikre at studentene som føler seg ensomme eller ikke finner tilhørighet gjør dette. Hvordan kan vi være med på å jobbe for at førsteklasingene er godt informert og finner et fellesskap?

Vi har en idé om at vi kunne tilbydd SALT junior for førsteklasingene som kunne vært fadderstyret sitt ansvar for å fylle deres vervperiode med mer spesifikke oppgaver.

De kan arrangere enkle og lavterskel arrangementer for første studieår som er med på å styrke fellesskapet. Det kom inn gode forslag som "førstisuka" etter nyttår, spillekvelder, sosialt etter de er ferdige i praksis og deler erfaringer. Eksamensøving etc.

Kan det bli tatt opp etter fadderuken? Fadderuken + noen nye aktive?

Samarbeid med KTV? Bare med fadderstyret, kjente fjes fra fadderuken.

Godt tiltak for å trivsel hos de nye studentene! Hjelp dem med å finne hva som er tilgjengelig.

Økonomisk problem, fadderstyret får bare penger til faderuken. Fadderstyret x event?
Hvordan komme frem til de nye studentene?



SALT arrangerer allerede veldig mye etter fadderuken. Informere tidligere. Forventning til faddere om å informere om arrangementet? Blandet vorsj? Førsteklasselunsj med stuggu! Førstis tur med friluftsliv(!)
Forslag om førstis uke fra alle utvalgene - om man kan ofre en uke og arrangere et førstis prosjekt.

Være tydelig med tilbud, få det frem. Fadderstyret kan være litt på ballen og snakke med utvalgene. Bruke referansestudenter i klassen. Send info på mail gjennom styreweb

- Førstisbord på quiz,
- førsteklasse eksamensavbrekk
- førstis tur med friluftsliv.
- Førsteklasse kalender

Utvalgsledere setter planer for arrangement tidlig neste semester. Lavterskel opplegg. Tar det opp på utvalgsledermøte tidlig neste semester

D-54/26 Fiksekveld

Henvendelse fra student ved tekstilavdelingen om å arrangere fiksekveld av klær sammen med SALT. Et utvalg som kunne tenkt seg et samarbeid?

Strikk er interessert og tar opp tråden med henne, det gjelder

En collab med SALT + noen utvalg?

Påmelding siden begrenset plass. Oppfordring til å ta med eget utstyr. Ella, Michael, Ine, Mathilde kan ta en prat med henne det gjelder.

E-35/26 Eventuelt

Her kan alle ta opp saker de har på hjertet

E-36/26 Fadderuken

Fint om alle kan skrive inn hva post dere ønsker å ha i fadderuken. Mangler også et par poster.

[Utvalg deltakelse under fadderuken 2026](#)

E-37/26 Oppsummering Morderlekene

Meld gjerne fra til utvalg om oppsummering av Morderlekene imorgen tirsdag LY14, kl12.30.

E-37/26 Handling av kaffe imorgen

Noen som vil være med meg for å handle imorgen tidlig? vi trenger kaffe <3

Ella bærer hjelp på skolen

Michelle blir med Maja

E-38/26 Michael ringt av AI-fyr

Ringt opp av Scriptr, baba om deres program hvor KI skal være hjelpemiddel istedenfor fasit.



Kl og alt i et program, bra skriveprogram. Skal sende tilbud til oss. Michael kan ikke svare ja eller nei på SALT's vegne.

Vi i styret kan prøve, og evt promotere videre.

E- 39/26 Fra infomøte med NTNU

En skal søke om rom med personer over 50 personer og med servering av mat.

Maja Sofie Vian

Leder